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Мислим да ће бити интересантно за наредне генерација да објасним да су се у моје време 

оцене давале у огромне физичке дневнике и уписивале хемијском (а понекад и обичном) 

оловком. Додатно неки наставници су имали своје свеске или писали + и - по корицама наших 

свезака. Родитељи нису имали лак приступ оценама, зато је моменат када се оне упишу у ђачке 

књижице био моменат када се све разазна. 

Знање које сам стекао у гимназији ми је значајно помогло у савладавању Електротехничког 

факултета. Никада нећу заборавити додатне часове припреме за пријемни из математике, за 

које су наставници издвајали додатно време, а свима нама је јако значило. У широј слици, увек 

треба да памтимо да је једна од јако добрих ствари у нашем образовном систему то што је 

образовање бесплатно и доступно свима. 

Радим као инжењер развоја софтвера у Microsoft-у.  


